
Protokół Nr VII/15 

 

Z sesji Rady Gminy Dłutów, która odbyła się w dniu 7 lipca 2015 roku w Domu Kultury w 

Dłutowie ul. Polna 3. 

 

Obradom przewodniczył Krzysztof Janas  – Przewodniczący Rady Gminy Dłutów. 

Sesję rozpoczęto o godz.13
00

, a zakończono o godz. 14
50

. 

 

W sesji udział wzięli: 

1) radni 

2) sołtysi 

3) zaproszeni goście 

wg załączonych list obecności. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z VI sesji. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru części wsi Mierzączka Duża. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru części wsi Czyżemin. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Gimnazjum w Dłutowie. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji 

informacji  o kandydatach na ławników. 

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Wolne wnioski. 

11. Zakończenie obrad. 

 

Punkt 1 

Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 Obrady VII sesji Rady Gminy Dłutów otworzył i prowadził Krzysztof Janas – 

Przewodniczący Rady Gminy Dłutów.  

Powitał radnych, wójta gminy, sołtysów i zaproszonych gości. 

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

 

Punkt 2 

Przedstawienie porządku obrad. 

 

 Radni oraz wójt gminy nie zgłaszali wniosków i uwag do porządku obrad. 

 

 



Punkt 3 

Przyjęcie protokółu z VI sesji. 

 

 Przewodniczący obrad zwrócił się z zapytaniem do radnych, czy zgłaszają wnioski do 

protokółu z obrad VI sesji Rady Gminy Dłutów jak również o przyjęcie protokółu bez 

odczytywania. Protokół był dostępny do zapoznania się w biurze rady jak również przed 

obradami VII sesji Rady Gminy. Radni nie zgłaszali wniosku o odczytywanie protokołu. 

Przewodniczący obrad przeprowadził głosowanie w sprawie przyjęcia protokółu z VI sesji 

Rady Gminy Dłutów bez odczytywania. Protokół przyjęty został jednogłośnie. 

 

Punkt 4 

Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

 Wójt Gminy Grażyna Maślanka – Olczyk zabierając głos przedstawiła radnym 

sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym. Sprawozdanie stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Punkt 5 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru części wsi Mierzączka Duża. 

 

Pani Ewa Krakowska - projektant Przedsiębiorstwa Zagospodarowania Miast i 

Osiedli, 90-105 Łódź ul Piotrkowska 56 w imieniu Wójta Gminy przedstawiła radnym projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla obszaru części wsi Mierzączka Duża. Wójt Gminy oraz pani E. Krakowska udzieliła 

również wyjaśnień radnym na pytania, które dotyczyły możliwości zabudowy w obrębie złoża 

kruszywa naturalnego, zagospodarowania w obrębie złoża, uciążliwości związanych z 

eksploatacja kruszywa. 

Po wysłuchaniu wszystkich wyjaśnień radni nie zgłaszali uwag i wniosków do 

projektu uchwały. 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały (druk RG 37/15) pod głosowanie. Przy 13 

głosach „za” (13 radnych obecnych na sesji) uchwała Nr VII/48/15 została podjęta i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Punkt 6 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru części wsi Czyżemin. 

 

Pani Ewa Krakowska w imieniu Wójta Gminy przedstawiła radnym projekt uchwały 

w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

obszaru części wsi Czyżemin. Wójt Gminy Grażyna Maślanka-Olczyk zgłosiła autopoprawkę 

do projektu polegającą na zmianie zapisów w § 11pkt 10 a zamiast słowa „gminnej” winno 

być wpisane „powiatowej”. 



Przewodniczący obrad przystąpił do odczytywania kolejno uwag wniesionych do wyłożonego 

do publicznego wglądu projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru części wsi Czyżemin, stanowiska Wójta Gminy Dłutów wraz z 

uzasadnieniem do wniesionej uwagi (zał. Nr 2 do projektu uchwały) a następnie 

przeprowadzał  głosowanie. 

Uwaga Nr 1. 

„Za nie uwzględnieniem wniesionej uwagi i podtrzymaniem tym  samym rozstrzygnięcie 

Wójta Gminy Dłutów” głosowało 12 radnych, 1 radny „wstrzymał się” od głosowania. 

Uwaga Nr 2. 

„Za nie uwzględnieniem wniesionej uwagi i podtrzymaniem tym  samym rozstrzygnięcie 

Wójta Gminy Dłutów” głosowało 13 radnych. 

Uwaga Nr 3. 

„Za nie uwzględnieniem wniesionej uwagi i podtrzymaniem tym  samym rozstrzygnięcie 

Wójta Gminy Dłutów” głosowało 13 radnych. 

Uwaga Nr 4. 

„Za nie uwzględnieniem wniesionej uwagi i podtrzymaniem tym  samym rozstrzygnięcie 

Wójta Gminy Dłutów” głosowało 13 radnych. 

Uwaga Nr 5. 

„Za nie uwzględnieniem wniesionej uwagi i podtrzymaniem tym  samym rozstrzygnięcie 

Wójta Gminy Dłutów” głosowało 13 radnych. 

Uwaga Nr 6. 

„Za nie uwzględnieniem wniesionej uwagi i podtrzymaniem tym  samym rozstrzygnięcie 

Wójta Gminy Dłutów” głosowało 13 radnych. 

Uwaga Nr 7. 

„Za nie uwzględnieniem wniesionej uwagi i podtrzymaniem tym  samym rozstrzygnięcie 

Wójta Gminy Dłutów” głosowało 13 radnych. 

Uwaga Nr 8. 

„Za nie uwzględnieniem wniesionej uwagi i podtrzymaniem tym  samym rozstrzygnięcie 

Wójta Gminy Dłutów” głosowało 13 radnych. 

Uwaga Nr 9. 

„Za nie uwzględnieniem wniesionej uwagi i podtrzymaniem tym  samym rozstrzygnięcie 

Wójta Gminy Dłutów” głosowało 13 radnych. 

Uwaga Nr 10. 

„Za nie uwzględnieniem wniesionej uwagi i podtrzymaniem tym  samym rozstrzygnięcie 

Wójta Gminy Dłutów” głosowało 13 radnych. 

Uwaga Nr 11. 

„Za nie uwzględnieniem wniesionej uwagi i podtrzymaniem tym  samym rozstrzygnięcie 

Wójta Gminy Dłutów” głosowało 13 radnych. 

Uwaga Nr 12. 

„Za nie uwzględnieniem wniesionej uwagi i podtrzymaniem tym  samym rozstrzygnięcie 

Wójta Gminy Dłutów” głosowało 13 radnych. 

Radni nie zgłaszali uwag i wniosków do projektu uchwały. 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały (druk RG 38/15) pod głosowanie. Przy 13 

głosach „za”  uchwała Nr VII/49/15 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 



 

 

Punkt 7 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Gimnazjum w Dłutowie. 

 

Wójt Gminy Grażyna Maślanka-Olczyk przedstawiła projekt uchwały jak również 

przedstawiła wniosek rady pedagogicznej, rady rodziców i samorządu uczniowskiego o 

nadanie Gimnazjum w Dłutowie imienia „Lotników Polskich”. Wniosek stanowi załącznik do 

protokołu. 

Radni nie zgłaszali uwag i wniosków do projektu uchwały. 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały (druk RG 39/15) pod głosowanie. Przy 13 

głosach „za”  uchwała Nr VIII/50/15 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 8 

Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji 

informacji  o kandydatach na ławników. 

 

Wójt Gminy Grażyna Maślanka-Olczyk przedstawiła projekt uchwały wraz z 

uzasadnieniem. Uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. 

Radni nie zgłaszali uwag i wniosków do projektu uchwały. 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały (druk RG 40/15) pod głosowanie. Przy 13 

głosach „za”  uchwała Nr VIII/51/15 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 9 

Interpelacje i zapytania. 

 

Radni nie zgłaszali interpelacji i zapytań. 

 

Punkt 10 

Wolne wnioski. 

 

Sołtys wsi Czyżemin przedstawił uwagi mieszkańców dotyczące uchwalonych zmian 

w planie zagospodarowania przestrzennego a mianowicie wydobycia żwiru i uciążliwości z 

tym związanych dla właścicieli działek sąsiadujących ze złożem. Sołtys stwierdził, iż 

właściciel złoża zobowiązał się do odsunięcia od działki sąsiada 30m i usypania wału, który 

wyciszy prowadzone tam prace i zatrzyma unoszące się pyły natomiast w planie brak tych 

zapisów. 

Wójt Gminy poinformowała, iż wszelkie obwarowania prowadzenia odkrywki zostaną 

zapisane w decyzji o uwarunkowaniach środowiskowych. 

Sołtys wsi Świerczyna zgłosił i przedstawił uwagi do pracy pracowników Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Dłutowie a dotyczyło to opieki nad samotnym mieszkańcem 

sołectwa, który jest klientem GOPS i który zachorował i znalazł się w szpitalu a potem nie 

miał go kto odebrać. 



Wyjaśnienia w powyższej sprawie przedstawiła kierownik GOPS w Dłutowie Izabela 

Getler. 

Sołtys wsi Czyżemin przedstawił sprawę porostu rośliny zwanej „barszczem 

Sosnowskiego”  na terenie miejscowości Czyżemin. Przewodniczący obrad poinformował, że 

wpłynęło pismo mieszkańców sołectwa Czyżemin wnioskujących o interwencję w sprawie 

porostu rośliny zwanej „barszczem Sosnowskiego”  na terenie miejscowości Czyżemin. 

Pismo w załączeniu do protokołu. 

Wójt Gminy zabierając głos poinformowała, że w piątek i w poniedziałek pracownicy 

Urzędu Gminy a następnie pracownicy ochrony środowiska ze Starostwa Powiatowego 

w Pabianicach byli w terenie celem oceny sytuacji, natomiast po konsultacjach z Regionalną 

Dyrekcją Ochrony Środowiska w Łodzi Wójt Gminy poinformowała, iż uzyskała informację, 

że w najbliższym tygodniu przyjadą w tej sprawie na teren gminy Dłutów pracownicy 

regionalnej dyrekcji celem rozpoznania rośliny. 

Mieszkaniec sołectwa Stoczki-Porąbki J. Rudziński zwrócił się z zapytaniami 

dotyczącymi zapisów w planie zagospodarowania przestrzennego Gminy Dłutów 

w miejscowości Stoczki-Porąbki od 2007 r. i czy od tej pory były wykonywane zmiany? 

Wójt Gminy poinformowała, iż później były jedynie wykonywane Studium. 

Przewodniczący obrad przedstawił pismo Komendy Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej w Pabianicach w sprawie pomocy finansowej na zakup samochodu do likwidacji 

skażeń chemicznych i ekologicznych. 

Wójt Gminy poinformowała, że do projektu budżetu wpłynął wniosek 

o dofinansowanie do zakupu zakup ciężkiego samochodu ratowniczo-gaśniczego  

i w budżecie gminy zostały na ten cel zaplanowane środki finansowe w kwocie 30 tys. zł. 

Obecnie jeżeli Rada wyrazi zgodę zostanie w projekcie uchwały przygotowana odpowiednia 

zmiana przeznaczenia. 

 

Punkt 11 

Zakończenie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodniczący zamknął obrady VII 

sesji Rady Gminy Dłutów. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokółowała J. Janeczek 

 


